## 聖堂報告 常年期第廿五主日 21/09/2025

- 1. 本堂 主伴同行義工小組 為慶祝中秋節,將於 9 月 28 及 10 月 5 日舉辦猜燈謎活動。屆時燈謎將會懸掛聖堂走廊兩側, 歡迎各位教友踴躍參與。活動完成後有豐富獎品。詳情可 參閱堂區辦事處外報告版。主佑各位。
- 2. 聖堂現正招募一群熱心、有活力的2025-2026年度中、英文 主日學導師培育兒童信仰成長,要對小朋友有愛心、有耐 性及服務的教友;有興趣服務天主及弟兄姊妹人士,歡迎 成為我們的一份子,為主福傳作見證。有興趣者請向本堂 辦事處報名。
- 3. 本堂 2025-2027 年 廣東話、英文、普通話「成人慕道班+再 慕道班」招生,歡迎有興趣人士參與,彼此「愛與服務・ 愈顯主榮」,報名請致電 2359-4407 或聖堂辦事處查詢。
- 4. 一個由不同信仰團體合辦,分享同一個地球的活動「共行環保路-共享淨山林」於...

日期:2025年10月11日(星期六)

時間:上午9時-下午5時

對象: 18-35 歲青年

內容:遠足及沿途收集垃圾、參觀「慈濟環保願行館」、 素食午餐、認識有效回收知識、即場分類回收山野 垃圾、交流分享。

報名:請到聖堂辦事處

截止報名:9月28日(名額有限,額滿即止)

上述所有報告,已張貼於聖堂各出入口,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。 主佑各位!

## St. Ignatius Chapel Announcement Twenty-fifth Sunday in Ordinary Time 21st September 2025

- 1. The volunteer group of our chapel will hold a lantern riddle event to celebrate the Mid-Autumn Festival on September 28 and October 5. The riddles will be displayed along both sides of the church corridor, and all parishioners are warmly invited to participate. There will be prizes after the event. For more details, please refer to the notice board outside the parish office. God bless you all.
- The chapel is currently seeking teachers for both the Chinese and English Sunday Schools for the 2025/26 school year. We invite anyone who cares for and has patience with children to join us in this rewarding activity. Interested individuals can register at the Chapel Office after Mass.
- 3. We are now accepting applications for the 2025-2027 Cantonese, English, and Mandarin "Catechism and Laity Formation Classes," Interested individuals can contact the chapel office at (852) 2359-4407 for more information.

The above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!